
  

  

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

飞机航班： 

第一天：吉隆坡芽庄  AK204  1010-1130 

第五天：芽庄吉隆坡  AK205  1200-1525 
 

当地 4 星级酒店：  

2 晚 芽庄：Ibis Styles 酒店或同级     2 晚大叻：TTC Da Lat 酒店或同级    

第一天:  吉隆坡 芽庄-大叻                           (机餐/午/晚餐) 

请于指定时间，于国家机场办理出境手续。飞往芽庄机场。您将会由当地导游及

司机热情迎接后。待前往餐厅享用午餐。 参观【龙山寺】和【占婆塔】八世纪越

南占族婆那加。前往【大叻 】。 

 

 

 

,前往參观【情人谷】得名因两侧山崖如情人相依而立。续前往大叻非常有特色的

咖啡馆之一【Doha Cafe】会被眼前的绿色玻璃扭曲外型的建筑外观所吸引。自由

活动时间购物于【大叻市场】贩卖琳琅满目的物品。返回酒店办理入住手续。晚

餐于-大叻火锅风味。 

 

第二天:   芽庄- 大叻                                    (早/午/晚餐) 

早餐后，参观【竹林禅院】含单车缆车，缆车到山顶参观大叻最大的佛庙。续前

往【达坦拉瀑布】，山脚下是著名的【泉林湖】。接下到【大叻天堂之门】Green 

Hills &【灵福寺】堪稱越南最華麗的寺廟之一.前往享用晚餐与住宿大叻。 

第三天:  大叻-芽庄                                            (早/午/晚餐) 

早餐后，前往参观游览面积较大的【城市大花园】内种植各种各类花朵植物，沉

浸在花的海洋里。续参观【情人谷】&【泥雕公园】使用泥雕制成的各种大叻标识

性雕塑。前往【疯狂屋】设计大胆疯狂却也巧妙。继续参观【大叻火车站】.午餐

后，乘车前往返回芽庄，在当地【DAM 市场】自由逛街。晚餐后，返回酒店入住 

第四天: 芽庄 - 珍珠岛公园                               (早/午/晚餐) 

早餐后，送往机场办理离境手续启程返回【吉隆坡】, 结束 4天愉快旅程. 

*团费包含: 小费 ，入门票 & 住宿 

*团费不含: 个人旅游保险、吉隆坡机场来回接送和个人费用开销。 
 

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准》。 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

出发日期:  

成人双人间： 

小孩占床： 

小孩无占床 

单人房： 

 

        

 

 

 

 

 特别安排： 升级一餐烧烤自助餐 

早餐后，前往【珍珠岛公园】乘坐电缆车前往芽庄著名的【珍珠游乐园】

里面有海滩，游泳池，地下水族馆，水上公园和各种游戏，音乐喷泉水表

演等等。午餐在公园里的餐厅。下午返回芽庄市，续游览【芽庄大教堂】

是一座哥特式教堂。 

第五天:  芽庄吉隆坡                                              (早/机餐) 



 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Local 4* Hotel :  2N Nha Trang ：Ibis Style Hotel or similiar   

                              1N Dalat          ： TTC Dalat or similiar    

 

FLIGHT DETAILS: 

Day1：KUL Nha Trang  AK204  1010-1130 

Day5：Nha TrangKUL   AK205  1200-1525 
 

 

 

 

 

Dep Date: 

Adult Twin: 

Child w Bed: 

Child no Bed: 

Single Supp: 

Day 1 :  Kuala LumpurNha Trang                                                       (MOB/L/D) 

Upon arrival at Nha Trang( CXR ) Airport. Meet with our tour guide & driver , transfer 

customer to lunch at local restaurant. After lunch, transfer to visit 【Long Son Pagoda】

&【Po Nagar Temple】know as Thap Ba (or the Lady of the City), a remnant of the 

ancient Cham civilization was built in the 8th century. Dinner & check in Hotel .  

Day 2 :  Nha Trang  - Dalat                                                                           (B/L/D) 

After breakfast, we will depart to【Dalat】transfer visit【Truc Lam Pagoda】

include one way cable car to visit a pine covered island in the middle of【Tuyen 

Lam Lake】. Continue visit【Datanla Water Fall】It was recognized as a Cultural 

historical heritage. Next visit【Green Hills】&【 Linh Phuoc Pagoda】. 

Day 3 :  Dalat- Nha Trang                                                                            (B/L/D) 

After breakfast, visit【Flower Garden】It is home to thousands of lovely species 

of flowers. Next visit【Valley Of Love】&【Tunnel Clay】various Dalat iconic 

sculptures made from mud sculptures. Continue to visit【Crazy House】the design 

crazy and clever. Continue visit【Dalat Raiway Station】.Transfer back to Nha 

Trang. Walk around at【Dam Local Market 】. Dinner and overnight in Nha Trang. 

Day 4 :  Vinpearl Theme Park                                                                     (B/L/D) 

After breakfast, transfer to airport for departure flight and with a sweet memories. 

Inclusive: Airport Tax, Luggage 20kg and Tipping. 
Exclusive: Travel Insurance and KL Airport Transfer 
 
Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel 
booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating.  

Special arrange : BBQ Buffet Dinner   
 

Day 5 :  Nha Trang Kuala Lumpur                                                         (B/MOB) 

After breakfast, visit【Vinpearl Theme Park】start your journey with the world's 

longest cable car with a length of a whopping 3,320m that will take you across the 

sea from Nha Trang mainland to Hon Tre island . The amusement park is divided 

into 6 main areas: Water Park, Outdoor game area, Indoor game area, aquarium, 

Movie Castle and Performance Stage. 


